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BESTYRELSESMØDE - 04 JUN 2025 
 
Sted:   Sekretariatet 
Klokkeslæt: 1900 – 2100 
 

Deltagere:   

HOSK, bestyr.: Betina, Elisa, Kirsten, Lene, Mikael, Sara, Sarah, Tina T. & Tina R. 

HOSK SI: Michael H 

HOSK Venner: Tina B 
 

Afbud:   
 

Referent:  Lene  
 

 

  REFERAT 

a. Siden sidst Årets klub i distrikt 11/13 
- Overrækkelse af præmie samt 5.000kr. - 5. juni kl. 

17.30 på HOSK (FU deltager)  
 

b. Gennemgang af 
økonomi 

Pr. dd har vi haft ca. kr. 250.000 mere i indtægter end 
budgetteret og 37.000 mindre i udgifter end forventet. 
Så det ser rigtig godt ud. Elisa har kigget på, at alle 
poster bliver konteret korrekt. Så nu skulle der være styr 
på den del.  
 
FU foreslår en anden revisor til næste års regnskab, da 
den nuværende er lidt sent ude med årsregnskabet, og 
derudover tager sig godt betalt. 
 

c. Gennemgang af årshjul  
(3 måneder frem) 

JUN: 
- 09 JUN: Lukkedag (2. pinsedag) 
- 11 JUN: Opstaldermøde 
- 27-29 JUN: Rytterlejr 

JUL: 
- Sommerferielukket 
- 28 JUL - 03 AUG: Genoptræning af elevheste 

AUG: 
- 04 AUG: Første dag efter sommerferie 

SEP: 
- 13 SEP: Arbejdsdag 

 

d. Status fra HOSK Venner Det kører godt med åbningsdagene. Der er godt besøgt 
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og godt salg. 
Fællesspisning onsdag d. 11/6. 
 
Jette Thorsen er ny i vennerne, velkommen til. Stor tak til 
Betina Sjelle der har ydet en god indsats.  
 
Der er plads til 1-2 mere i flokken, så hvis nogen har tid 
og lyst, må de meget gerne melde ind. 
 
Vennerne vil gerne betale høbar til elevboksene, så det 
kan lette presset på personalets skuldre og svindet af 
wrap ud på møddingen ikke er så stort. 
 

e. Status fra SI Den automatiske vandingsmaskine virker ikke og den 
tager trykket fra det andet vand. Så der bliver brugt 
meget tid på at arbejde med maskinen. Vandvognen er 
lettere at benytte, da den ikke tager så mange 
mandetimer at bruge. 
 
Nr. Felding Maskinstation graver ud til round pen.  
Der er kommet tilbud på ny bund i den lille hal.  
Arbejdet udføres i uge 28-31, både ny bund og 
udgravning. 
 
Der skal kigges på dræn på bane 1 (til efteråret) samt et 
nyt lag sand på den. 
 
Til efteråret kigger vi på, om der skal mere sand i den 
store ridehal. 
 
Tina bruger meget tid på at justere på 
vandingsanlægget i den store hal, så det vander mest 
optimalt, men det er svært at styre i varmen. 
 

f. Status fra daglig leder Tiltag vedr. overholdelse af foldtid (pkt. fra generalfors.). 
Der er blevet kigget på, hvordan det kan arrangeres – der 
er dog visse udfordringer som bl.a. vil blive vendt og 
drøftet på det kommende opstaldermøde. 
 
Det tager 15-20 minutter mere for personalet at give 
hestene fluemasker på om morgenen.  
 
Personalet giver mavesårsmedicin og lignende om 
morgenen.  
Mash o.l. kun i forbindelse med dyrlægeordinerede 
præparater. 
 
Vi kigger intenst efter nye elevheste.  
 
Der er elevheste, det giver mening at holde i gang hen 
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over sommeren. Tina laver en plan. 
 
Elevhestene er kommet på frøgræs i stedet for wrap for 
at holde dem lidt slankere. 
 
I uge 28 bliver staldene vasket ned.  
Lyspladerne i gul stald forsøges også vasket ned indefra. 
 

g. Punkter til drøftelse Foreløbigt indhold til opstaldermøde 
- Wrapaftale samt rammer for deltagelse i denne 
- Frivillighed i forbindelse med arbejdsdage og 

stævner - hvad giver lyst til at hjælpe? 
- Springstævne-planlægning 
- Dyrlægeordineret medicin >< Øvrige tilskud, 

mash m.m. 
 
Hvordan lærer underviserne elevhestene at kende? 
v/Elisa.  

- Der er møde med underviserne mandag d. 9/6 og 
igen inden opstart efter ferien. Vi vil gerne 
ensrette måden, vi underviser på HOSK på og 
klæde vores undervisere bedst muligt på til at 
varetage opgaven - herunder kendskab til 
elevhestene. 

 
Indkommet forslag fra opstalder.  

- Mikael orienterer opstalderen med svar. 
 

h. Eventuelt Søndertoft vil gerne samarbejde omkring stævner og 
andre arrangementer. De kontakter Mikael, som deler på 
vores sociale medier. 
 
Tina og Mikael har holdt et godt møde med Ivan 
omkring wrapaftalen fremover. Ivan kan levere ca. 
halvdelen af det, vi bruger på et år. Vi kigger på, hvem 
der kan levere den anden halvdel.  
 
Bestyrelsesmøderne kommer til at rulle fremover, så de 
ikke ligger på onsdage hver gang. Næste møde bliver 
mandag d. 11/8 kl. 19.00. 
 
SI kigger ind i opførsel af 2 dyrlæge- og smedepladser i 
hvid stald, så de får bedre arbejdsforhold og ikke optager 
plads på gangen til gene for personale og øvrige 
opstaldere. 
 

 
Mikael Søgaard 

formand – Holstebro Sportsrideklub 
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